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Goirle,  30 november 2019  

 

Betreft: Hoofdpijn dossier - buslijn 2 (rijmt ook een beetje) 

 

Geachte college. 

 

Het is niet zo verwonderlijk dat de opkomst van burgers op uw uitnodiging mee te 

denken over de begroting van 2020 erg is tegengevallen. 

Ondanks alle goede bedoelingen uwerzijds en inbreng van burgers anderzijds, 

worden beslissingen toch over de hoofden van de burgers heen genomen. 

Zo dreigt dat ook te gebeuren met buslijn 2 door Arriva en/of de Provincie. 

 

Ook nu weer wil Arriva (of de provincie?) een aanpassing doen aan de 

Kempenbaan. Verkeerstechnisch weer zonder inzicht in de plaatselijke situatie. 

De middenberm laten vervallen? Waar is die voor? Toch om veilig over te steken! 

En een toilet voor de chauffeurs? Later ook nog een koffiecorner? 

Hebben de chauffeurs het de afgelopen 30 á 40 jaar wel zonder toilet volgehouden? 

De chauffeurs die dat niet kunnen ophouden kunnen beter naar een arts verwezen 

worden. 

 

In het verleden, (dus vóór de renovatie van de Baronielaan) pauzeerden de 

chauffeurs ook, elk op zijn eigen wijze. De een bleef wat langer tegenover De 

Guldenakker staan, en een ander gaf weer “een rondje van de zaak”(dan reed hij 

van de Spoorbaan zijn rondje twee keer alvorens de Wittendijk op te draaien.) 

 

Bovendien is door de aangepaste route op een zojuist gerenoveerde en heringedeelde 

kruising, nl de Wittendijk en de Hoogeindseweg opnieuw een aanpassing gekomen 

om reden dat de bus de bocht in die nieuwe route niet goed kon nemen. 

En de (tijdelijke) halte bij de Nieuwe Rielseweg voldoet niet aan de huidige eisen, 

zodat daar ook geïnvesteerd zal moeten worden.  

Inmiddels is in de Hellen de Baronielaan gerenoveerd waarbij aan alle eisen die 

voor een busroute noodzakelijk zijn, zoals drempels e.d., is voldaan. 

Men hoeft geen economie gestudeerd te hebben om vast te stellen dat het aantal 

reizigers zeker niet is toegenomen. 
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Ook is voorbijgegaan aan de vergrijzing in zijn algemeenheid. 

Van inwoners wordt steeds meer verwacht dat zij langer thuis kunnen blijven 

wonen, terwijl allerhande voorzieningen al zijn wegbezuinigd. 

Wanneer de individuele mobiliteit na verloop van jaren minder wordt is juist 

openbaar vervoer van het grootste belang. 

 

Veel bewoners hebben vergeefs geprobeerd de beslissing te beïnvloeden via een 

enquête.  Het overleg van onze wethouder op het Provinciehuis heeft ook geen 

resultaat gehad. Politieke beslissingen zoals hierboven aangegeven hebben een 

averechts effect op het vertrouwen dat (in dit geval) de Brabander nog kan hebben 

in de politiek. 

 

Kritiek zonder oplossing wil ik niet leveren. 

 

De enige juiste oplossing: 

-de minst ingrijpende 

-begroting technisch de voordeligste 

-de meeste burgers zullen voorstander zijn 

-Arriva de baas blijven 

 -een paracetamolletje voor de heer Poos 

 

Buslijn 2 weer de oude route laten rijden. 

De bushokjes staan er allemaal nog. 

Geen verkeersproblemen op de Kempenbaan. 

De rustpauze tegenover de Guldenakker of alternatief 

de rustpauze aan de Spoorbaan, (de minste verkeersproblemen) 

 

Mocht het college niet in staat blijken te zijn om dit voor elkaar te krijgen bij Arriva 

en/of de Provincie, dan is daar nog een oplossing voor te vinden. 

Dan kan er een wijkbrede actiegroep worden opgericht en een weg naar de rechter 

gezocht worden. 

  

In het vertrouwen u met vorenstaande voldoende te hebben ingelicht. 

 

Hoogachtend, 

 


